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Žili mezi námi - I. díl 
Božena Horáková 

řijíždíme od Brna, projedeme 
Nosislaví a již nás vlevo vítají 
Boudky, hospodářský dvůr, 
který patřil k zámku, později 

Státnímu statku Židlochovice a potom 
JZD Velké Němčice. Dnes tam sídlí 
několik firem – např. firma RUFA, 

chov koní manželů Karla a Zdeny Rů-
žičkových. Je tam také firma Chovu 
králíků, pana Aleše Tomka aj. V ne-
poslední řadě je to také domov našich 
spoluobčanů, kteří zde v rodinných 
domcích bydlí. Vpravo od silnice se 
přes Boudecký most dostaneme do 
Jabloňových sadů akciové společnosti 
ZEMOS. Projedeme kolem Boudek 
a tam, kde se silnice zařezává do teré-
nu, stávala váha. Vážný zde vykupo-
val od sedláků cukrovou řepu, která se 
nakládala do vagonů. Přes Boudecký 
most si přisupěla parní lokomotiva, 
přivezla sedlákům vagony s krmivem 
pro hospodářská zvířata – cukrové 
řízky i melasu. Silnici Brno – Břeclav 
přetínala jednokolejka, která vedla ko-
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lem potoka až na hospodářství Nový 
Dvůr. Tady měl Státní statek skládku 
cukrovky. Vláček přisupěl, připojil 
naložené vagony s řepou a už si to ši-
nul zpátky k naší váze, kde připojil 
další naložené vagony a ujížděl do 
cukrovaru v Židlochovicích. Topičem 
na parní lokomotivě byl pan Čepila 
Josef z Nosislavi. Lokomotiva čerpala 
vodu ze Svratky u Boudeckého mostu. 

Pokračujeme dále 
k naší vesnici a již vjíž-
díme do Brněnské ulice, 
kde stávala na levé stra-
ně Prchalova kovárna 
(dnes dům manželů 
Švandových). Vedle 
nich stojí dům, kde byd-
lel dlouholetý učitel, 
přísný chemik a biolog, 
pozdější ředitel Základ-
ní školy, pan Miroslav 
Strouhal st. Zde také žil 
jeho syn, náš současný 

ředitel školy, pan Miroslav Strouhal 
ml. Pokračujeme 
dál, směrem ke 
křižovatce, kde 
stával zájezdní 
hostinec 
s tanečním sálem, 
zv. Lidový dům. 
Za války hostinec 
vyhořel, zůstal 
pouze taneční sál, 
který potom sloužil 
jako kinosál. 
Nebyla televize, 
děti chodily v nedě-
li odpoledne na pohádky, které jim 
promítal pan Karel Broskva, vedou-
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cím kina byl Julius Smetana 
pokladníkem pan Tomáš Mrkvica. 

řesuneme se na pravou stranu, 
kde na rohu ulice měli hospodu man-
želé Groligovi. Tato hospoda sloužila 
léta ke spokojenosti všech občanů 
projíždějících turistů. Paní Čermá-

ková, matka paní Groligové, měla 
ěrem do Brněnské ulice trafiku. 

Všichni místní kuřáci, vždy klepli na 
okno a ochotná paní jim prodala ciga-
rety, zápalky, tabák a papírky na ciga-
rety. Kuřáci byli bez čekání rychle 
obslouženi a spokojeni. Pokračujeme 

Hustopečím, mineme odbočku 
do ulice Vrchní. Na rohu ulice Vrchní 
a Brněnské byl v domě manželů 
Klouparových ochod BAŤA, kam 
jsme chodili kupovat boty k panu 
Formánkovi. Pan učitel, Josef Hruška, 
výborný matematik a fyzik, který na 
naší škole učil více než čtyřicet let, 

ěkolik generací z každé rodiny, 
bydlel také v této ulici, (dům paní 
Hruškové-manželky). Hned vedle 

(dnešní lékárna) měl svoji provozovnu 
pan Antonín Rodinger, mistr pekař-
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ský. Z pekárny se linula vůně čerstvě 
upečeného chleba a jeho věhlasný, 
chutný, čerstvý chléb měl výbornou 
pověst v celém okolí. I Brňáci, vrace-
jící se ze služební cesty, se v pekárně 
zastavovali a kupovali chleba po de-
sítkách. O takovém teplém chlebě 
s husím sádlem se nám může už je-
nom zdát. Na pekárně bývala pamětní 
deska – stala se tam nehoda, zahynul 
tam před mnoha lety pan Antonín 
Straka z Vrchní ulice. Po mnoha le-
tech tam auto přejelo známou cestova-
telku Márinku Celnarovou. Nebylo 
dne, aby Márinka někam necestovala. 
Organizovala zájezdy na poutní místa 
po celé Moravě, ba i do Čech nebo 
sama jela aspoň do Brna. Po jejím tra-
gickém skonu pravil náš kněz, páter 
Velísek: „Na silnici žila, na silnici 
zemřela“. A měl pravdu. Posuneme se 
dál – dům (manželé Štveráčkovi) 
v tom domě bývalo řeznictví, kde 
prodával maso všeho druhu i chutné 
uzeniny, pan Štěpán Samson. Přejde-
me na levou stranu ulice, tam bydlí 
pan Bedřich Bartoš, bednář, jehož vý-
borné akátové sudy znají vinaři 
v širokém okolí. Vrátíme se opět 
vpravo. Když ještě nebyl rozhlas, mu-
sel bubeník, pan Tomáš Mrkvica, 
zprávy obecního úřadu vybubnovat po 
celé vesnici. Dnes v jeho domě žije 
vnuk, pan Josef Mrkvica. Obchod se 
Smíšeným zbožím zde měl obchodník 
pan František Mahovský. (paní Ve-
trová). Později zde bylo papírnictví 
a trafika. Všechna děcka zde kupovala 
školní potřeby a knihy. Pro kuřáky 
zde míval, mimo jiné, i krátké a dlou-
hé doutníky Havana.  

Hned vedle něho byl obchod pa-
na Františka Bečky, se syny Františ-
kem a Adolfem. Před jejich obchodem 
stávala benzínová pumpa s jedním 
stojanem na benzín (v té době i malé 
náklaďáky jezdili na benzín). V tomto 
obchodě se daly koupit téměř všechny 
potraviny a ostatní zboží, které bylo 
třeba do domácnosti. Vedle obchodu 
měl provozovnu kolář, pan Eduard 
Staňka. V naší obci nebyl snad ani je-
den dům, kde by nevyužili jeho slu-
žeb. Sedlákům dělal nové vozy 
i opravoval staré vozy. Vyráběl hrábě, 

topora k motykám, rýčům, kosiska na 
kosy na sečení obilí, vozy mandelňá-
ky na svoz obilí k mlátičkám. 

Plánované investiční 

akce v letošním roce 

František Smetana 

Před blížícím se termínem tradič-
ních velkoněmčických hodů na sv. 
Vavřince (letos 13 

. – 14. srpna) bylo zastupitelstvo 
městyse nuceno vyřešit neutěšený stav 
našeho tanečního parketu v areálu u 
kostela. Jakékoliv opravy po zjištění 
skutečného stavu již nepřicházely 
v úvahu, proto zastupitelstvo rozhodlo 
na návrh komise pro výstavbu o cel-
kové generální rekonstrukci tanečního 
parketu, spočívající v odstranění jak 
kameninové, tak betonové vrstvy a 
vybudování nového podkladního be-
tonu vyztuženého kovovými sítěmi a 
hlazeným betonovým povrchem. Zá-
ruka firmou Stavoč na toto dílo je dá-
na dle výběrového řízení na 96 měsíců 
(8 let) a hodnota díla je 236 000,- Kč. 
Parket bude v mírném spádu na dvě 
strany a je počítáno také s jeho od-
vodněním. Věříme, že životnost par-
ketu bude díky našemu chování se 
k práci druhých mnohonásobně vyšší. 
Spoléháme a apelujeme na občany, 
aby byli všímaví a nenechali toto dílo 
devastovat motorkáři nebo dokonce 
,,automobili-sty“, kteří si u máje cvičí 
školu smyku! Samozřejmě je počítáno 
do budoucna i s úpravami, jako např. 
předláždění bezprostředního okolí aj. 

Zda se nám podařilo zhotovit 
parket dle našich představ uvidíme již 
na ,,generálce“ na našich hodech.  

Další stavební aktivitou, kterou se 
komise pro výstavbu pod vedením je-
jího předsedy pana Jaroslava Rozka 
zaobírala je výstavba víceúčelové ga-
ráže pro obecní automobil, který mu-
sel své parkovací místo přepustit větší 
a důležitější mašince, hasičské stří-
kačce Tatře 148- CAS. Stavba bude 
situována na dvoře za kulturním do-
mem v rohu mezi farní zdí a dvorkem 
MŠ. V současné době je vypracovaná 
projektová dokumentace a v nejbližší 

době bude vyhlášeno výběrové řízení 
na zhotovitele. 

Stavební komise se aktivně zhos-
tila i dalšího úkolu, kterým je vybu-
dování přístřešku na dvoře za kultur-
ním domem, kde se zatím podařilo to-
to místo vydláždit a částečně uspoko-
jit požadavky organizací, které tuto 
akci iniciovaly. V současné době je 
stavba ve fázi hotové projektové do-
kumentace a čeká na vyjádření všech 
zainteresovaných odborů (stavební, 
hasiči apod.). 

Jak pokračují práce na novém 
vodovodním řadu a chodnících vidíme 
sami na ulicích Vrchní a Městečko. 
Od zhotovitelské firmy máme slíbeno, 
že do hodů bude celá akce ukončena 
a obě stavby budou předány k užívání. 
Oprava druhé strany chodníků 
v těchto ulicích bude zahájena bez-
prostředně po ukončení výběrového 
řízení. Po dokončení těchto prací pro-
vede firma VaK drobné opravy vozo-
vek, které jsou v majetku městyse.  

Dnes už jako dluh cítíme slíbené 
vybudování dětského hřiště v ulici 
Pod Hospodou, ke kterému dojde 
v nejbližších dnech. Původní plán dět-
ského hřiště ponecháváme v řešení na 
dotace v původním rozsahu a věříme, 
že i nyní možná provizorně nainstalo-
vané prvky splní představy našich ma-
lých spoluobčanů. Jedná se o snadno 
demontovatelné prvky jako např. pru-
žinové houpačky, řetězová dvouhou-
pačka s prolézačkou, pískoviště 
s rohovými sedáky a s krycí plachtou 
2 x 2m, vahadlová houpačka, červená 
skluzavka, sedací souprava se stolem 
a další doplňky. Přejme našim nej-
menším, ať si svého dováděcího areá-
lu dosyta užijí. 

Další mnohými občany očekáva-
ným počinem je pořízení zcela no-
vých jak dopravních, tak i orientač-
ních značek ve spolupráci se Správou 
a údržbou silnic (SÚS) a dopravní po-
licií ČR. Studie byla předložena za-
stupitelstvu i zúčastněným občanům 
k nahlédnutí na mimořádném zasedání 
Zastupitelstva městyse dne 29. 6. 
2011. Kompletní pasportizace (studie) 
je k nahlédnutí a k vyjádření pro 
všechny občany v pracovní dny 



na ÚM. Přijďte se o této pro každého 
z nás důležité věci pobavit, a dokud je 
možnost, připomínkovat tento projekt. 

To jsou větší a viditelné stavební 
aktivity letošního roku, jejichž cílem 
je zlepšit a zpříjemnit život občanů 
v naší obci. Ty menší, málo viditelné, 
jako např. pomoc při zvelebování pro-
středí v ZŠ, MŠ a školní družině, pří-
prava na dobudování archivu na ÚM 
aj. jsou nedílnou součástí všeho koná-
ní v obci.  

Chtěl bych poděkovat všem ob-
čanům za vstřícnost a trpělivost při 
realizaci všech těchto akcí a popřát 
Vám všem hezké a zasloužené dovo-
lenkové a prázdninové dny s přáním, 
abychom po prázdninách ve zdraví 
a s elánem vstoupili do další etapy ži-
vota na obci.  

Výpis z usnesení z mimořád-
ného veřejného zasedání Za-
stupitelstva městyse Velké 
Němčice konaného dne 29. 6. 
2011 v 19:00 hodin v obřadní 
síni ÚM. 

Zastupitelstvo městyse schvaluje 
pronájem nebytových prostor v pří-
zemí budovy staré radnice č. p. 30 na 
pozemku p. č. st. 57/1, zapsané na lis-
tu vlastnictví č. 10001 u Katastrálního 
úřadu v Břeclavi pro Městys Velké 
Němčice. 
Nájemce:  
Lenka Helmová 
Školní 203, Velké Němčice 
Pronajímatel:  
Městys Velké Němčice 
Městečko 85, 691 63 Velké Němčice 
Zastoupený starostou Františkem 
Smetanou  

Předmětem smlouvy je místnost o 
výměře 39,34 m2, místnost o výměře 
9,85 m2, místnost o výměře 18,83 m2 
a kotelnu o výměře 6,21 m2 - situova-
né v přízemí budovy. Nájemce je po-
vinen platit úhradu za nájem nebyto-
vých prostor ve výši 8 274,-Kč čtvrt-
letně. (Roční nájemné činí 33 096,-
Kč). 

Zastupitelstvo městyse schvaluje 
rozpočtové opatření č. 3/2011 ve výši 
15 000,-Kč ze dne 30. 5. 2011. 

Zastupitelstvo městyse schvaluje 
převod finančních prostředků z § 
2321 na § 2219 na opravu chodníků 
v ulici Vrchní a Městečko ve výši 
skutečných nákladů (1 700 000,-Kč). 

Zastupitelstvo městyse schvaluje 
záměr na pořízení nového Územního 
plánu Velké Němčice. 

Zastupitelstvo městyse schvaluje 
návrh na usnesení z mimořádného ve-
řejného zasedání Zastupitelstva 
městyse Velké Němčice ze dne 29. 6. 
2011. 

Sezona 2010/2011 
Pavel Smetana 

 Měsíc červen, jako každo-
ročně přináší nejen začá-

tek letního období, 
kdy teploty stoupají 
ke 30° C, ale záro-

veň v jeho polovině končí mistrovské 
fotbalové soutěže, vrcholí napětí, ko-
mu se podaří uspět a postoupit nebo 
kdo naopak nedokázal vybojovat po-
třebné body a sestoupí do nižší třídy. 
I naše družstva se zapojila do zápolení 
o co nejlepší výsledek ve svých sku-
pinách a tak můžeme jednotlivé týmy 
zhodnotit, co se jim podařilo a naopak 
co je potřeba zdokonalit pro dosažení 
lepších výsledků. 

Již jsme si pomalu zvykli na to, 
že naši nejmenší fotbalisté, kteří hrají 
svoji soutěž v okresním přeboru zá-
kladen, skupiny „C“, dosahují těch 
nejlepších výsledků. Nejinak tomu 
bylo i v letošním ročníku, kdy kluci 
pod vedením trenérů Mgr. Petra Gráb-
la, JUDr. Františka Klimuse, Jarosla-
va Macka a Miroslava Smetany s vel-
kým přehledem vyhráli svoji skupinu, 
když z 18 zápasů 17x zvítězili, pouze 
1x remizovali, získali 52 bodů, soupe-
řům nastříleli neuvěřitelných 212 bra-
nek, z nichž téměř polovinu nasázel 
do sítě soupeřů Filip Grábl s 92 zása-
hy a zvítězil v tabulce střelců soutěže 
ze všech celků základen. Hned za ním 
se v naší skupině na druhé pozici 
umístil další hráč tohoto družstva Ju-
lien Kleeb, který uspěl se 47 zásahy. 
Nutno je ovšem pochválit i ostatní 

hráče a brankáře za nízký počet inka-
sovaných gólů, vždyť umožnili soupe-
řům skórovat pouze 12x. I díky tomu-
to výsledku získal náš klub možnost 
uspořádat v sobotu 11.6.2011 na na-
šem hřišti závěrečný turnaj základen, 
ve kterém se střetli vítězové skupin, 
MSK Břeclav, PÁLAVA Mikulov 
a náš tým. Ačkoliv kluci bojovali, co 
jim síly stačili, na své soupeře tento-
krát nestačili a podlehli Břeclavi 2:8 
a Mikulovu 0:4. Třetí místo na okrese 
je ale velikým úspěchem, podtrženým 
skutečností, že Ondřej Frank byl vy-
hlášen nejlepším brankářem turnaje. 
Za těmito výsledky stojí spousta ho-
din času a práce trenérů tohoto druž-
stva, kteří své svěřence učí nejen zá-
kladům fotbalového umění, ale také se 
snaží z nich vychovat čestné a poctivé 
občany. 

Družstva mladších a starších žáků 
již po několik let hrají ve společném 
družstvu. V této sezoně druhým 
rokem bojovala v krajské soutěži I. 
třídy, skupiny „B“ pod názvem Druž-
stevník Nikolčice. Svoje domácí zá-
pasy hráli kluci na našem hřišti, pro-
tože náš klub jim dokáže nabídnout 
nejlepší podmínky a zázemí  

 
pro zdárný rozvoj jejich fotbalo-

vých kvalit. Družstvo mladších žáků 
pod vedením Jana Mrkvici a Mirka 
Vedry prošlo touto soutěží se střída-
vými úspěchy, 11 vítězství, 2 remízy 
a 9 porážek se ziskem 35 bodů při 
skóre 44:57 jim zajistilo konečné 6. 
místo v klidném středu tabulky. 
Vzhledem ke změně organizace hry, 
kdy hráči hrají pouze na polovině 
hřiště na malé branky a skutečnosti, 
že se výsledky nezapočítávají do cel-
kového umístění, je možno považovat 
tento výsledek za příslib do dalších 
sezon. 

Jejich starší kamarádi ve své sku-
pině díky několika nepovedeným zá-
pasům v jarní části, ztratili šanci bo-
jovat o postup do vyšší soutěže, která 
se jim po podzimu nabízela a s 11 ví-
tězstvími, 2 remizami a 9 porážkami 
obsadili konečné 5. místo se ziskem 
35 bodů při skóre 38:27. Trenéři toho-
to družstva jsou David Sedláček, Ra-



Zpravodaj vydává Úřad městyse Velké Němčice. Vychází 1x za měsíc nákladem 570 výtisků a je vydáván bezplatně. IČO:  
283690, telefon: 519 417 221, fax: 519 418 950, e-mail: obec@velkenemcice.cz ; www.velkenemcice.cz. Toto číslo vyšlo 12. 7. 2011. Číslo 7, ročník 
XXXV, červenec 2011. Odpovědný redaktor Bc. Zdeněk Frömmel. Registrační číslo dané Ministerstvem kultury České republiky - MK Ř E 11269 -  

dek Brychta a Zdeněk Sedlo. I zde 
můžeme s uspokojením konstatovat, 
že také tato kategorie má velkou šanci 
navázat na svoje výkony a v příští se-
zoně bojovat o nejvyšší příčky. 

Největší radost fanouškům naše-
ho klubu určitě dělalo družstvo doros-
tu. Ke stávajícímu kádru se připojili 
i hráči Šitbořic a tak „B“ družstvo do-
stalo možnost hrát svoje zápasy pod 
názvem Křepice „B“ v okresním pře-
boru, svoje domácí zápasy hrálo na 
hřišti Šitbořic a bylo víceméně v režii 
tohoto klubu. Naši hráči v tomto týmu 
nastupovali po zranění, ztrátě formy 
nebo jako výpomoc. Se ziskem 33 
bodů a skóre 50:60 se umístilo na 7. 
místě tabulky. 

Ozdobou našeho klubu bylo 
družstvo dorostu „A“. Počáteční oba-
vy, jestli bude svojí výkonností stačit 
na tuto soutěž rozehnalo již v úvodu 
a postupně dokázalo porazit i nejsil-
nější soupeře a navíc předvádělo líbi-
vou útočnou kopanou s maximální 
snahou o vstřelení co nejvyššího po-
čtu branek. Svoje zápasy krajské sou-
těže I. třídy skupiny C hraje pod ná-
zvem Křepice „A“ v podzimní části 
na hřišti Křepic a v jarní části na na-
šem trávníku. Naši fanoušci tak mohli 
mimo jiné vidět, jak kluci doslova de-
klasovali vítěze této skupiny družstvo 
Kyjova na domácím hřišti 8:1. Svými 
výkony se zasloužili o krásné umístě-
ní na 2. příčce tabulky, když dokázali 
18x porazit své soupeře, 3x remizova-
li a 5x podlehli, se skóre 106:34, když 
nastříleli nejvíce branek v této skupi-
ně a Zbyněk Frank se s 23 zásahy stal 
jejím nejlepším střelcem. Trenéři Petr 
Příkazský, Milan Nekvapil a Vojtěch 
Vintrlík se svými svěřenci, tak mají 
určitě na co navazovat i v dalším roč-
níku krajských soutěží. 

Přes nesporné úspěchy při práci 
s mládeží se dlouhodobě nedaří tyto 
zúročit v družstvech dospělých, která 
působí v nejnižších soutěžích okresu. 
„B“ družstvo mužů hrálo svoje zápasy 
ve IV. třídě skupině B, pod vedením 
trenérů Jaroslava Mrkvici a Jiřího 
Mrkvici. Po několika předešlých se-

zonách, kdy se pohybovalo na před-
ních místech tabulky, došlo tentokrát 
k výkonnostnímu poklesu a konečná 
12. pozice se ziskem 33 bodů a skóre 
45:51 je důsledkem zvyšujícího se 
věku hráčů, kteří jsou jen velmi spo-
radicky doplňovány mladými kluky. 
Ti jakoby po skončení své doroste-
necké kategorie ztratili zájem o další 
účinkování ve fotbale a nezřídka se 
začínají věnovat jiným zájmům. 
Družstvo tím doplácí také na malý 
počet hráčů a pokud zrovna ještě do-
plňují někteří borci „A“ tým, je vcel-
ku jasné, že na soupeře již nestačí 
a pád ke dnu tabulky se dal považovat 
za logické vyústění. 

Čím větší radost nám připravila 
družstva mládeže, tím větší zklamání 
zavládlo z výkonů mužů „A“. 

Pod vedením trenérů Petra Gráb-
la, Mojmíra Hnilici a Pavla Mašky 
vstoupilo do bojů toto družstvo cel-
kem úspěšně, po podzimní části se 
nacházelo na velmi dobrém druhém 
místě se ztrátou 3. bodů na vedoucí 
Velké Pavlovice „B“. Do jarní části 
vstupovalo s odhodláním porvat se o 
postup do okresního přeboru. Bohužel 
v odloženém zápase právě proti Vel-
kým Pavlovicím prohrálo a najednou, 
jako by se celé mužstvo položilo, hrá-
či přestali bojovat a většinu zbývají-
cích zápasů prohrálo, přesto, že jejich 
soupeřem byla většinou družstva, kte-
rá se v soutěži zachraňovala. Áčko se 
tak nakonec umístilo na 3. příčce se 
ziskem 48 bodů a skóre 56:46. 

Tím propáslo obrovskou šanci 
postoupit z 2. místa, díky mimořádné 
nabídce OFS. Je otázkou, zda hráči 
tohoto týmu jsou vůbec schopni dlou-
hodobě podávat takové výkony, aby 
uspěli v boji o postup, když je jeden 
jediný zápas dokáže zlomit tak, že 
zbytek soutěže „odehrají“ způsobem, 
že zahodí veškeré předchozí snažení 
a devalvují tak svoje výkony. Je psy-
chická odolnost tak špatná, že se ne-
dokážou semknout a dohrát slibně 
rozjetou sezonu do úspěšného konce. 
Tak jako každý zápas končí až závě-
rečným hvizdem rozhodčího, tak stej-

ně končí i soutěž, bojuje se až do kon-
ce, taková příležitost se nemusí již 
opakovat. O to větší je roztrpčení 
z výsledků tohoto družstva, které le-
tošní sezonu jenom díky přístupu jeho 
hráčů totálně nezvládlo. 

Mimo sportovního dění se výbor 
oddílu snaží neustále zkrášlovat pro-
středí, ve kterém se sportovní areál 
nachází a v této sezoně se povedla 
ojedinělá akce, kterou byla rekon-
strukce starých kabin. Ta proběhla 
během zimní přestávky, její hodnota 
je více jak milion korun. Za její zdár-
né dokončení je nutno poděkovat 
hlavně úřadu městyse, sponzorům 
a členům výboru, kteří na svoje bedra 
vzali tento těžký a náročný úkol. 

Před prvním jarním zápasem tak 
dostali hráči do užívání moderní 
a krásné kabiny. Další velkou akcí, 
kterou výbor uspořádal, byla oslava 
výročí 80. let fotbalu v našem městy-
se. Tato proběhla 18. 6. 2011, hlavním 
tahákem byl souboj našim mužů 
s celkem hokejové Komety Brno, zá-
věrečný ohňostroj pak podtrhl vyda-
řený průběh celých oslav, kterých se 
zúčastnilo téměř 1000 návštěvníků. 
Mnohá uznání od přímých účastníků 
této akce jsou pro výbor zavazující 
a zároveň povzbudivá do další práce. 

Závěrem mě dovolte ještě jednou 
poděkovat úřadu městyse, všem spon-
zorům, členům výboru a všem příz-
nivcům a fanouškům, kteří nám po-
máhají a podporují nás. S přáním, aby 
nám i dále zachovali svoji přízeň 
a podporu a s pozdravem „Fotbalu 
zdar“. 

UPOZORNĚNÍ 
Žádáme vlastníky pozemků 

zemědělské půdy, kteří dosud neo-
devzdali na úřad městyse tiskopis 
„Žádost o provedení komplexních 
pozemkových úprav“ a mají zájem 
o digitalizaci našeho katastru, aby 
tak učinili co nejdříve. Pokud došlo 
ke ztrátě tiskopisu, můžete si ho vy-
zvednout na ÚM Velké Němčice. 


